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RØDEKRO ANDELSBOLIGFORENING 
 

Ryttervænget 30 
6230 Rødekro 

 

Telefon 74 66 23 70 

 

Bank: Sydbank A/S 

Reg. nr.: 7990 

Konto: 2020555 

 

Kontortider: 

Torsdag kl. 10-16 

 

 

 

Referat fra afdelingsmøde i afd. 3,  den 03.09.24 kl. 17.00 

  

Mødested:  

Borgerhuset, Østergade 40 C, 6230 Rødekro.  

 

Deltagere:  

25 beboere fra 21 husstande 

Fra Organisationsbestyrelsen deltog: Hans Chr. Nielsen og Robert Kaas. 

Fra BoligSyd deltog: Peder Damgaard (PD) 

  

 Dagsorden:  

 

1.   Valg af dirigent 

Peder Damgaard blev foreslået og valgt 

 

2. Årsberetning 

Afdelingsformand Gunhild Jensen aflagde afdelingsbestyrelsens beretning (se bilag til 

referat).  

Under drøftelse af beretningen blev der omtalt haver og niveau for pasning af 

fællesarealer. Afdelingsbestyrelsens beretningen blev godkendt.  

 

3. Godkendelse af afdelingens driftsbudget for år 2025, samt forelæggelse af regnskab 

for 2023 

Peder Damgaard gennemgik det omdelte regnskab for afdelingen. Der er generelt god 

overensstemmelse imellem budget og regnskab for året.  

Største afvigelse som resulterer i et overskud på kr. 496.958 er renteindtægter. Budgettet 

er udarbejdet i en periode med 0 % rente og derfor er det meget positivt, at afdelingen har 

et afkast på kr. 654.578.  

Budgettet for 2025 blev fremlagt. Største ændring er, at der henlægges markant mere til 

kommende års vedligeholdelse i afdelingen. Der arbejdes politisk på, at rækkehuse får en 

lavere omkostning til renovation, men dette er ikke afklaret. 

Der foreslås en huslejestingeng på 3 % hvilket blev enstemmigt vedtaget af de fremmødte.  

      

4.   Indkomne forslag: 

A  Nabohjælp skiltning  

Forslaget blev gennemgået og vedtaget 

 

B  Havecontainer på Møllevænget 

Forlaget blev gennemgået. En mulig placering ved nr. 23 og nr. 27 blev drøftet.  

Årlig udgift på ca. kr. 12.000. Forslaget vedtaget. 
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C. Hæk højde mellem naboer 

Det indkomne forslag indebærer, at hække imellem de enkelte lejemål kan øges fra 

de nuværende 150 cm til at være 180 cm. Dette blev vedtaget. 

   

D+E Forhindringer på vej ved Højtoft og forhindring på cykelstien 

Der er stor trafik af cyklister, personer på el-løbehjul og elcykler samt ”tuk-tuk” 

køretøjer. For at hindre, at der kommer ulykker så ønskes det, at reducere 

hastigheden for disse. Der er tale om en kommunal vej og derfor bemyndiges 

administrationen til at henvende sig hos Aabenraa kommunen med dette ønske.  

Ligeledes er der også enkelte bilister, der kører for stærkt i området. Opfordring til at 

dette begrænses.  

  

F  Overdækning af hoveddør på Højtoft 

Højtoft 19 har problemer med vandindtrængning ved hoveddøren. Det vedtages at 

teknisk afdeling samme med lejer aftaler en løsning, hvor der opsættes en 

beskyttelse imod regnslag. 

 

G  Bøgehæk på Rosenvænget 

Der blev fremført et ønske om at fjerne alle bøgehække i området ved p-pladsen og 

erstatte med skærver. Efter en lige afstemning så bortfaldt forslaget.  

  

5. Valg af afdelingsbestyrelse 

Der er 3 medlemmer på valg: 

Lone Kristensen ønsker genvalg Genvalgt 

Sonja Damgaard ønsker genvalg Genvalgt 

Tommas Holm ønsker genvalg Genvalgt 

 

6. Valg af suppleanter til afdelingsbestyrelsen 

        Lotte Hansen blev valg som suppleant 

 

 

7.     Eventuelt 

Problemer med store træer på nabogrunden ved Møllevænget 1 til 7. Det undersøges, 

hvem der ejer grunden og om der kan aftales en beskæring. 

Der har været en aftale om renovering af udvendige trapper på Højtoft med 2 stk. pr år. 

Det efterlyses, at dette sættes i gang igen. 

Der blev efterlyst en revideret tidsplan for arbejdet med vinduesudskiftning på 

Ryttervænget. Der er en forsinkelse og der er omdelt en ny tidsplan for arbejdet i de 

enkelte lejemål. 

 

 

 

 

_____________________________________________________ 

Dirigent, Peder Damgaard 

 

 

 

______________________________________________________ 

Gundhild Jensen fra afdelingsbestyrelsen 


